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Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2022-09-06 

Plats:   Orrliden 

Närvarande Pär Eriksson 

Satu Verlinna 

Ulrika Kårefjärd 

Lena Pettersson 

Magnus Sand 

Maria Larsson 

Joakim Wallgren 

Michael Petersson 

Nina Lindström  

  

Ej närvarande: Uffe Pettersson 

 

   

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 
 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2022-08-09, till handlingarna.  

 

3. Orrliden – korta avstämningar 
a. Orrlidens skötsel 

Orrliden-gruppen har haft möte och gått igenom listan på vad som behöver 

göras på arenan. 

För att slippa att våra bänkar bärs ut på planerna och det skräpas ned så ska 

vi se till att få upp en skylt med förhållningsregler vid ingångarna till planerna. 

Maria ser över kostnaden för införskaffande av ”dragspelsstolar” att nyttja som 

avbytarbänk vid 7v7- och 9v9-planerna. 

Avbytarbåsen vid lilla konstgräsplanen finns nu på plats. 

Plåten, som ska sättas framför läktaren, är beställda. 

Vi ber vaktmästaren ta ner ogräset bakom 11v11-planen och upp mot 

Tallbergsvägen. 

Lena, Maria och Micke ser över avtalet kring vaktmästartjänsten inför 

vinter/vår samt nästa säsong. 

b. Framtiden Orrliden 
Gruppen har möte nästa vecka. 

 

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten 
a. Läget i våra ungdomslag 

Det har gått ut en skrivelse till lagen om att minst en ledare/lag ska hålla i 

träning för ett annat lag i föreningen. Vi har redan några lag som är igång 
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vilket känns jättebra. 

Lagen 2009-11 (tre lag) har haft möte för att diskutera framtiden och hur 

lagsammansättningen ska se ut då det är lite tunt i trupperna. 

Vårt duktiga F17-lag vann DM i år. 
b. Dam- och Herrlaget 

Damlaget, div3, har gjort en kanonsäsong och det finns en stor chans till 

uppflyttning till div2. Vårt div4-lag har haft få matcher och kommer därför 

delta på en cup nu under hösten för att få lite mer matcher i benen. 

Vi pratade om ledarstaben och Satu har dialog med tränarna om deras 

eventuella fortsättning nästa säsong. 

Herrlaget är ikväll iväg på match och vi har ingen rapport tillgänglig. 

Styrelsen uppdrar till Satu och Pär att hantera avtalen för ledarna nästa säsong 

(gäller senior inkl F17). 
c. Utbildningsbehovet i föreningen kopplat till Diplomerad Förening 

Kravet i Diplomerad Förening är att minst en ledare i varje seniorlag ska ha 

gått UEFA-B. Satu och Pär lyfter detta med ledarna när de för dialogen kring 

avtalen. 

d. Text om förväntningar och hur föreningen ska bedrivas 
Fotbollskommittén har ännu inte behandlat frågan och vi diskuterade vem 

som är sammankallande i gruppen. Vi utser Magnus till sammankallande. 

Texten tas fram utifrån det som finns i Verksamhetsplan. 

 

5. Ekonomi – lägesrapport 
a. Ekonomiska läget januari-augusti 

Lena redogjorde för det ekonomiska läget och vi ser ut att landa på ett 

plusresultat. 

Tomas har erbjudit sig att hjälpa till att ringa runt till potentiella sponsorer. 

b. Förslag till försäljning Bingolotto-adventskalender 
Maria har beställt hem kalendrar så det blir två per spelare och lite till. Vi 

kommer, även i år, sälja uppesittar-lotter till jul. 
 

6. Strategiska frågor 
a. Årshjul och översiktlig planering 

Fokus just nu är september-oktober.  

Skogstorpsdagen och Ungdomsavslutningen är det som ligger närmast till 

hands. Även planeringen av en ledaravslutning behöver komma igång. 
 

7. Skogstorpsdagen 25 september 
a. Lägesavstämning arbetsgruppen 

Det kommer bli full aktivitet på Orrliden! Vi kommer ha kiosk, hamburge-

grillning, bakluckeloppis, knattelopp, käpphästhoppning, streetfotboll, polisen 

besöker oss och sedan har vi aktiviteter där en firma kommer och sätter upp 

boxboll, nattduell (Mästarnas Mästare), fotbollsdart, sumobrottning, hoppborg 

och dinokana samt att de har popcorn och chips till försäljning. 

Ullis kollar om det kommer att vara en avgift på firmans aktiviteter. 

Vi har även få anmälda bilar till loppisen och kommer nu stryka temat ”barn” 
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och får förhoppningsvis då in fler bilar. 

 

8. Ungdomsavslutningen 

a. Upplägg och ansvar 
Vi hade planerat att ha avslutningen den 16/10 men vi flyttar till tisdag 18/10 

istället då det var flera lag som var iväg på cup under helgen. 

 

9. Rapporter och inbjudningar 

a. Kansliet aktuella frågor 
Satu deltog på EIS’ ordförandemöte som var mer av en paneldebatt inför 

valet där idrottsfrågor diskuterades. 

17/9 kommer det vara en kampanj, Håll Sverige Rent. 

Vi har över tio ledare som anmält sig till ungdomsutbildning och vi har fått 

förfrågan från SöFF om vi kan arrangera utbildningen här på Orrliden, 19/11 

och 3/12. Vi behöver då hjälpa till med fika och lunch. Vi ställer oss positiva till 

det och Micke och Lena stöttar. 

Det är dags att förnya abonnemanget på VO-kameran. Det har gått upp 

rejält i kostnad och istället för att betala en årsavgift så ser vi över hur många 

månader vi behöver abonnemanget och ändrar till månadsavgift istället. 

Maria får i uppdrag att se över abonnemangsformen och att vi har det maj-

oktober. 

Vi förlänger avtalet med laget.se och Maria ser över om det krävs någon 

påskrift. 

35 matcher spelades i helgen då det var sammandrag för P2015. Allt gick bra. 

18-19/11 kommer Barn- och Ungdomsforum att hållas i Nyköping. Anmäl 

intresse till Maria. 
b. Uppfångade frågor i föreningen 

Resultat-tavlan lägger av med jämna mellanrum. Det började hända när ny 

dosa köptes in. Vi ber vaktmästaren se över och laga den så fort det bara går, 

annars får vi ta in en firma som får komma och reparera den. 

Damlaget önskar nyttja omkostnadspengar för att bjuda spelarna på middag. 

Vi ser över möjligheterna och återkopplar till dem. 

Högtalarna krånglar och vi har fått hjälp av en ledare att fixa till dem.  
 

10. Styrelsemöten 2022 
a. Tisdagar 18.00-20.15 

4 oktober, 8 november, 12 december 

 

11. Övriga frågor 
Nina, Jocke och Lena åker till Kvicksund imorgon för att diskutera gemensam cup 

tillsammans med Kvicksund och IFK Eskilstuna. 
 

12. Summering och utvärdering av dagens möte 

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 
• Maria ser över kostnaden för införskaffande av ”dragspelsstolar” att nyttja som 

avbytarbänk vid 7v7- och 9v9-planerna 
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• Vi ber vaktmästaren ta ner ogräset bakom 11v11-planen och upp mot 

Tallbergsvägen 

• Lena, Maria och Micke ser över avtalet kring vaktmästartjänsten inför 

vinter/vår samt nästa säsong 

• Styrelsen uppdrar till Satu och Pär att hantera avtalen för ledarna nästa säsong 

(gäller senior inkl F17) 

• Magnus utser till att vara sammankallande i Fotbollskommittén 

• Vi har ungdomsavslutning tisdag 18/10 

• Vi har fått förfrågan om att arrangera ungdomsutbildning, i SöFFs regi, här på 

Orrliden och vi ställer oss positiva till det 

• Maria får i uppdrag att se över abonnemangsformen på vår matchkamera 

• Vi förlänger avtalet med laget.se 

• Resultat-tavlan krånglar och vi uppdrar till vaktmästare att felsöka, och laga 

om det är möjligt 

• Nina, Jocke och Lena deltar på mötet med Kvicksund och IFK Eskilstuna inför 

ett samarrangemang av cup under våren 

 

 

 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


